
Referat fra FAU Jappa skole 18. oktober 2023 
 

Til stede:  
May-Elin Lien (Enhetsleder) 
Tone Vistnes (leder/4 trinn) 
Cathrine Flatebø (leder/7 trinn) 
Weronica Ruud (Referent/6 trinn) 
Julie Keller (1 trinn) 
Christian Isachsen (2 trinn) 
Erik Mykland (5 trinn) 
Forfall: Malin Grevstad (3 trinn) 
 
1. Når tidligere medlemmer av FAU skal meldes ut av Brønnøysundregisteret, må man oppgi hele deres 

personnummer. Derfor får man ikke meldt de som er nye av året. Man må få tak i denne info først 
så kan nye meldes inn. 
 
2. På SU (Samarbeidsutvalget) og SMU (Skolemiljøutvalget) møtene, er det lederne, Cathrine og Tone fra 

FAU som møter, i tillegg Solveig Kleivene (lærer på Jappa) og 2 elever fra skolen. 
 
3. Christian Isachsen fra FAU, har vært på møte KFU møte, der han ble valgt til sekretær. Alle skolene fra 

Grimstad kom sammen med hver sin representant. Det meste som foregikk på det første møte var valg 
av forskjellige verv. 
 
4.  Skolens område ble drøftet og rektor har sendt QM+ melding til flere, avviksmelding angående dette. 

Det er vedlagt bilde og skriv fra  FAU. Meldingen er besvart og sendt til riktig instans.  
 
5. Tilskuere som skal se på fotballkamp på Levermyr, bruker Jappa som parkeringsplass. Det har blitt mye 

slitasje spesielt på fotballbanen på Jappa, som skal være til glede for elevene. Det er ikke noe greie forhold 

på den banen! 
 
6. Rapport fra skolen: 
- Mye sykefravær blant lærere på skolen. Har fått inn vikarer på 5,6 og 7 trinn, så det har løst seg bra. 
- Har jobbet ekstra med læringsmiljøprosjektet kapittel 9A, opplæringsloven. Ut fra undersøkelse fra 

fjorårets 7 trinn ved Jappa, var det 8 % som følte seg mobbet/utestengt. 
- Spekter er en undersøkelsesform som brukes til slike undersøkelser blant elevene, der de kan fortelle om 

vonde hendelser. Den er  anonym. Jappa fant ingen avvik fra 7 trinnet i fjor, så Jappa gjør en god jobb! 
Det skjer hendelser, men de blir fort tatt tak i. 
Jappa skole og Storgata barnehage er plukket ut til elevundersøkelsen. 
 
7. Alle skolene i Grimstad, inkludert Jappa skole, Jobber for å blir dysleksivennlige.  
 
8. Utsyr 
- Det er bestilt utsyr og ting til Jappe som skal komme alle elevene til gode. Det er også plan om å «pynte» 

litt i skolegården, på en annen skole er det feks malt opp gangetabellen, ludospill og stigespill ute i 

skolegården.  
  Rektor støtter å få dette til. 
 
9. Saker fra trinn 
- 1 .trinn: Noen foreldre ønsker at Ipad skal samles inn i alle helger og alle ferier, for å slippe mas om 

spilling, lurer på hvordan andre skoler praktiserer dette? 
- 4 trinn: Foreldre observerer at elevene på SFO tar til seg frukt selv, og synes det er uhygienisk. Rektor har 

tatt det opp tidligere, skal ta det opp igjen med SFO. 
- Noen har også sett søppelbil rygge uforsvarlig. Dette er tatt opp med det aktuelle firmaet som har svart 

melder direkte 


